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Saken: 
Formålet med denne saken er å orientere semestermøtet om aktiviteten til arbeidsutvalget 

siden sist semestermøte. Dermed vil vi se tilbake på tidligere møtepunkter, samlinger, 

prosjekter, representasjoner og politisk arbeid, samt pågående prosjekter for 

arbeidsutvalget. Flere av disse punktene er formidlet via nettsaker, gjennom sosiale medier 

og intervjuer i media, hvilke dette gjelder vil komme frem i den muntlige orienteringen. I 

tillegg har arbeidsutvalget avsatt tid til å følge opp campusene som er fordelte dem 

imellom.  

Studentleder: campus Drammen og Ringerike.  

Politisk nestleder: campus Rauland, Vestfold og Kongsberg.  

Organisatorisk nestleder: campus Porsgrunn, Bø og Notodden. 

 

Videre i sakspapiret vil vi trekke frem noen av disse punktene. 

Møtepunkter: 

1. Rektors ledergruppe – Studentleder møter i rektors ledergruppe. 

a. Her møter studentleder både dekaner og andre administrativt ansatte ved 

universitetets ledelse, hvor studentleder blant annet har diskutert saker som: 

Akademisk boikott, om USN skal bli medlem av CAS, avtalen med 

Kongsberggruppen og samarbeidet med dem på Bergseminaret, 

b. I ledergruppemøtene har studentleder blitt orientert om viktige saker slik 

som: Tildelingsbrevet til USN fra KD, Årsrapporter, investeringsplanene til 

USN for 2024-2028,  

2. Campusforvaltningsdirektør møter:  

a. Studentleder møter campusforvaltningsdirektør Gro Bratsberg hver tredje 

uke for å diskutere saker slik som økonomien til SDSN og arbeidsforholdene 

til SOS.  

3. Samarbeidsmøter med viserektor for utdanning og studiedirektøren:  



a. En gang i måneden møter AU viserektor for utdanning og studiedirektøren 

for å ha en tettere dialog om saker som angår studentene.  

4. Kontaktmøte - Arbeidsutvalget skal etter samarbeidsavtalen avholde kontaktmøte 

sammen med rektor og viserektor hvert semester. Det ble gjennomført ett 

kontaktmøte før sommeren. Det er gjennomført 2 kontaktmøter siden sist 

semestermøte, hvor saker som resolusjoner, økonomi, administrative forhold, 

høringer m.m. har blitt tatt opp og diskutert.  

5. Studieporteføljeprosjektet: Avslutter før jul. Studentleder satt i styringsgruppen, 

politisk nestleder satt i prosjektgruppen 

6. Campusstrategi: Avsluttes nå. Studentleder satt i styringsgruppen.  

7. Digitale medlemslagsmøter: Arrangeres en gang i måneden i regi av NSO hvor alle 

studentledere kan snakke om hva som har skjedd ved deres institusjon den siste 

måneden. 

8. Samarbeidsmøte med SSN  

a. Jfr. Samarbeidsavtalen med SSN har vi hatt samarbeidsmøte med SSN hvor vi 

har diskutert diverse saker som er aktuelle for studenter.  

i. Samskipnadens økonomi, deres økonomiske forutsetninger og 

administrative forhold sett i lys av pågående omstrukturering, og 

mulig samarbeid om studentundersøkelse knyttet til studenters 

velferdsbehov. Videre snakket vi om hvordan vi fremover kan styrke 

samarbeidet mellom SDSN og SSN, ikke minst igjennom SDSN kontakt 

med studentene i styret. Avslutningsvis hadde vi en god diskusjon om 

dagens samarbeidsavtale og en revidering av denne. 

9. USN-styret – Studentleder har fast plass som observatør i USN-styret. 

10. Digitale VINST-møter:  

a. VINST er en universitetsallianse dannet av rektorene ved USN, HVL, Nord og 

HiNN. Rektorene har spurt om studentlederne ved institusjonene kan danne 

et studentråd så vi kan samarbeide om flercampus-relatert studentpolitikk 

opp mot nasjonalt nivå.   

11. Arbeidsgruppa for tilpasning av budsjettfordelingsmodell ved USN etter nytt 

finansieringssystem for universiteter og høyskoler: Pågående. Politisk nestleder sitter 

i gruppen. 



12. EDUC – Studentleder har månedlige møter i studentrådet til EDUC, for å diskutere og 

forberede saksfremlegg til EDUC-møtene. 

13. Prat med SOS – Arbeidsutvalget har ukentlige samtaler med Studentorg.støtte. 

14. Felles møte med campustyrene i forkant av nominasjonsperioden for studentvalget 

2024.  

15. Møte i USN sin delegasjon til NSO sitt landsmøte.  

16. Avslutningsseminar for Petter Aasen. Politisk nestleder deltok og holdt tale på vegne 

av studentene.    

 

Samlinger: 

1. NSO høstkonferanse 27. - 29. Oktober: SDSN sendte en hel delegasjon til 

høstkonferansen, hvor vi lærte om KI, hvordan rekruttere til demokratiene samt mye 

annet. 

2. EDUC i Brno 11. -13. mars: Mens rektoratet møtes i steering commitee’en til EDUC 

skal studentrådet til EDUC møtes samtidig. Ved sist fysiske studentrådsmøte skrev vi 

og signerte mandatet. sakspapirene til møtet kommer mandag 4. mars.  

3. SAIH vintersamling: Studentleder representerte SDSN og fikk snakket om 

internasjonal studentpolitikk og aktivisme med andre internasjonalt ansvarlige ved 

andre studentdemokratier. 

 

Politisk arbeid: 

1. KI-dokument - Arbeidsgruppen har bestått av fem medlemmer. Det ble utarbeidet en plan 

med arbeidsfordeling, tentativ fremdriftsplan og et hoveddokument, samt et eget team i 

Teams for arbeidsgruppen. Det har blitt gjennomført ukentlig møter. Det ble avholdt et 

heldagsmøte for skrivingen av det politiske dokumentet 16. Februar. I tillegg har det blitt 

gjennomført samtaler med ulike inviterte aktører for å utvide kunnskapsgrunnlaget til 

arbeidsgruppen om kunstig intelligens, samt forståelsen av hvordan man skriver et politisk 

dokument. Samtalene har vært med: Ekspert på kunstig intelligens fra USN Ole Magnus 

Brastein, organisasjonskonsulent Simen Tjølsen Oftedahl, Studentombud Cecilie Jurgens og 

Ester Fremstad med kollega fra enhet for Digitalisering og Utdanningskvalitet (eDU) ved 

USN. Det ble i tillegg utført en spørreundersøkelse med 36 unike respondenter. I henhold til 

resultatet av denne så arbeidsgruppen at det for få respondenter til å si noe generelt om 



studentene ved USN som helhet, men tendensene vi så i undersøkelsen samsvarer med 

Studiebarometeret 2023, offentliggjort 15. februar. 

2. Internasjonal plattform – Behandlet i ledergruppen etter forslag fra AU og sendt til 

endelig behandling i semestermøte.  

3. Høringer 

a. Høringsinnspill til høring om demokratiske organer i NSO  

b. Høringsinnspill til NSO sin forskningspolitiske plattform  

c. Høringsinnspill til studieporteføljeprosjektet til USN 

d. Høringsinnspill til USNs campusstrategi 

e. Høringsinnspill til revidert forskrift for studier og eksamen ved USN  

4. Resolusjoner inn til NSO sitt landsmøte.  

a. Tilgjengeliggjør boligmarkedet, studiestøtten er en inntektskilde! 

b. Studenter skal lære, ikke straffes 

Organisatorisk arbeid: 

- Campusstyrene – Arbeidsutvalget har ukentlig eller bi-ukentlige samtaler med 

campuslederne ved campusene de har fordelt seg imellom. Arbeidsutvalget har også 

stått på stand for ulike formål på de ulike campusene der det har vært behov. I 

tillegg så er det løpende dialog med campusledere og campusstyremedlemmer ved 

de ulike campusene for å svare på henvendelser og for å bygge en god intern 

relasjon med alle medlemmene av våre campusstyrer.  

- Intern kommunikasjon: Oppdateringer sendes ut til organisasjonen via teams der 

arbeidsutvalget oppdaterer hvilket arbeid og møtepunkter som vil bli tatt for seg de 

neste to kommende ukene.  

- Ledergruppemøter - Arbeidsutvalget arbeidet ukentlig med ledergruppemøter, 

enten i form av sakspapirer og protokoller eller forberedelser til gjennomføringen av 

selve møtet.  

- Campusstyremøter - Arbeidsutvalget har deltatt på ulike campusstyremøter for å 

bistå ved gjennomføringen av disser, når og der det har vært behov.  

- Komitemøter - Arbeidsutvalget har deltatt og avholdt flere av komitémøtene. 

- Råd og utvalg – Arbeidsutvalget og campusstyrene har brukt mye av høsten på å 

finne kandidater til verv i råd og utvalg. Det har også blitt avholdt suppleringsvalg 

ved ledergruppemøte 4 og skal avholdes ett til ved ledergruppemøte 5.  



- Stand virksomhet - Arbeidsutvalget har bistått på stand i ulike forbindelser, som ved 

valg, studentfrivillighetens uke for synlighet og rekruttering, altså gjennomføringen 

av disser, når og der det har vært behov. 

- Utviklingsteam for studentrettigheter – Organisatorisk nestleder og nestledere har 

hatt møte med Fagdirektør Synnev Aas Aaby i  

- Oppfølgingssamtaler - Arbeidsutvalget har kontinuerlig oppfølgingssamtaler med 

campuslederne.  

Prosjekter: 

1. Bærekrafts-konferansen 2024 – Politisk nestleder og organisatorisk nestleder 

arrangerte i samarbeid med SSN, Campusstyre i Bø, Spire Bø og USN bærekrafts-

konferanse på Campus Bø 15. februar. I forkant av dette har det vært jevnlige møter 

i arbeidsgruppen for punkter som: program, økonomi, markedsføring og 

gjennomføring. Totalt kom det 60 deltagere.  

2. SDSN design-manual – Etter diskusjonssak i ledergruppen der det oppsummert ett 

ønske om å revidere og supplere den grafiske manualen til SDSN, har organisatorisk 

nestleder og SOS vært i dialog med kommunikasjonsavdelingen om dette. Arbeidet 

med dette er pågående. 

Representasjon: 

1. Statsrådsbesøk - tidligere forsknings og høyere utdanningsminister Sandra Borch 

kom på besøk 15. januar, og tok turen til Notodden, Bø og Porsgrunn. 

2. Besøk fra HiØ 18. Januar. Arbeidsutvalget ved studentparlamentet ved HiØ har 

startet en “Norges-turne” hos oss, hvor de skal reise rundt til andre 

studentparlamenter for å se hvordan disse fungerer, samt for å titte på samarbeidet 

mellom institusjonen og samskipnaden.  

3. Studentpolitisk toppmøte: Studentleder ble invitert av kunnskapsdepartementet og 

daværende statsråd Sandra Borch til regjeringens representasjonsbolig hvor 

temaene for dagen var studentøkonomi, statsbudsjettet og forslaget til det nye 

opptakssystemet.  

4. Innstillings-intervjuer for ny dekan på HIU, HS og TNM: Studentleder satt i 

intervjuene til nye dekaner. 

5. Innstillings-intervjuer for nye viserektorer: Politisk nestleder satt i intervjuer for å 

innstille på nye viserektorer for forskning og utdanning. 



6. Grønn omstilling fagdag ved UiO 20.november, flere høyrer utdanningsinstitusjoner 

og studentdemokratier var invitert til å høre på presentasjoner om bærekraft og 

fremtidens universitetsallianser. USN var representert ved viserektorene, EDUC 

ansatte ved USN og studentleder.    

  

Overordnet orientering vil bli gitt muntlig i møtet.  

 


